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43 d)



ZPC č. datum účastníci cesty stát město náklady
9/2015 21.1.2015 Martin Půta Polsko Wroclaw 0,00 Kč
přínos ZPC

15/2015 28.1.2015 Martin Půta Polsko Wroclaw 437,00 Kč
přínos ZPC

16/2015 21.1.2015 Martin Půta Německo Zittau 587,00 Kč
přínos ZPC

zrušeno

Místo a důvod cesty: Polsko, Wroclaw - Jednání na téma železniční doprava.

Účastníci za českou stranu:
Martin Půta, hejtman Libereckého kraje, Stanislava Jakešová, jednatelka KORID LK, spol. s r.o.

Účastníci za polskou stranu (pořadatel):
Cezary Przybylski, maršálek Dolnoslezského vojvodství, Wojciech Zdanowski, ředitel odboru infrastruktury 
Agnieszka Zakęś, zástupkyně vedoucího odboru infrastruktury, Bartlomiej Ostrowski, ředitel Odboru zahraniční spolupráce
a projektů

Projednávaná témata a výsledné ujednání:
• návrh a projednání dodatku ke Smlouvě o spolupráci mezi UMWD (Úřad maršálka Dolnoslezského vojvodství) a
Libereckým krajem
Polská strana souhlasí s návrhem textu dodatku s tím, že provede úpravu gramatiky polského překladu a návrh zašle
Libereckému kraji. Po té proběhne schvalovací proces na české straně (v Polsku stačí schválení radou) a pokud vše půjde
podle dohodnutého harmonogramu, v průběhu března by mohl být dodatek podepsán v Liberci. První krok je na polské
straně, která pošle dodatek zpět.
• zajištění provozu železniční dopravy mezi Libercem - Harrachovem - Sklarskou Porebou (smluvní a finanční rámec)
Polská strana byla také překvapena výstupy jednání ze dne 16. 1. 2015. Informovala nás o problematice uzavírání smluv
s regionálními drážními dopravci a vyslovila závazný příslib, že není problém se zajištěním uzavření smlouvy mezi jednou
ze dvou možných společností a ČD, a.s. Na podporu tohoto slibu bude domluvena schůzka v týdnu od 2. 2. 2015 v
Jakušicích, kde budou přítomni zástupci ČD, a.s., OD KULK, KORIDU LK, UMWD a vybraného dopravce. Termín schůzky
bude domlouvat jednatelka KORIDU 30. 1. 2015 a okamžitě ho pošle k dispozici polské straně (předpoklad konec příštího
týdne). Osobní angažovanost přislíbil pan hejtman.
• ESÚS
Zástupci obou stran se shodli na užitečnosti založení společnosti, na nutnosti jmenování představitelů společnosti
(ředitelem by se měl stát Polák, jeho zástupcem Čech), podpis by mohl proběhnout na Sněžce.
• omezení dopravy na státní hranici Harrachov – Jakuszyce 
Polská strana vnímá potřebu průběžného uzavírání přechodu pro nákladní vozidla, nesouhlasí s trvalým omezením,
souhlasí s dalším jednáním. Doporučením byla další jednání v rámci vyhodnocení průběhu letošní zimy.

Další body byly projednány pouze okrajově bez dalších úkolů či podnětů.

Místo a důvod cesty: Německo, Zittau - novoroční setkání s primátorem města Zittau.

Hejtman Libereckého kraje, pan Martin Půta, se dne 21. 1. 2015 setkal s A. Voigtem, primátorem Žitavy a dalšími
významnými zástupci politické a podnikatelské sféry okolí Žitavy, a to za účelem novoročního pozdravení a zhodnocení
spolupráce s Libereckým krajem v uplynulém roce 2014.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST
členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje

za období 1. - 31. 1. 2015



ZPC č. datum účastníci cesty stát město náklady
14/2015 11.-12.2.2015 Martin Půta Belgie Brusel 2 326,00 Kč
přínos ZPC Místo a důvod cesty: Belgie, Brusel - Plenární zasedání výboru regionů v Bruselu.

Harmonogram cesty:

Středa 11. 2. 2015
08.35 – 12.25   Let Drážďany – Brusel
13.00 – 14.00   Přesun do Výboru regionů
14.00 -  14.20   Vyřízení vstupních formalit
14.20 – 14.30   Přesun do Evropského parlamentu
14.30 – 15.30   Plenární zasedání VR (program přílohou)
15.30 – 18.30   Schůze politické skupiny EPP
18.30 – 19.30   Schůze České národní delegace (program přílohou)
20.00 – 21.30   Vernisáž výstavy Roviny chaosu v Pražském domě

Čtvrtek 12. 2. 2015
08.30 – 09.00   přesun do Evropského parlamentu
09.00 – 10.30   Plenární zasedání VR – pokračování (program přiložen)
11.00 – 12.00   Přesun na letiště
13.05 – 16.00   let Lufthansa – Drážďany
16.00 – 17.45   přejezd z letiště do Hrádku nad Nisou 

Program cesty - viz samostatná příloha na další stránce.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST
členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje

za období 1. - 28. 2. 2015















17/2015 4.2.2015 Martin Půta Polsko Jakuszyce 209,00 Kč
přínos ZPC

přínos ZPC

26/2015 19.2.2015 Martin Půta Polsko Zgorzelec
přínos ZPC Místo a důvod cesty: Polsko, Zgorzelec - aktivní účast hejtmana na závěrečné konferenci projektu Strategie Euroregionu

Neisse-Nisa-Nysa 2014-2020. 

Na setkání se prezentovaly společné priority, cíle a opatření pro období 2014-2020, aktuální informace o evropské územní
spolupráci v tomto dotačním období, kteroé budou prezentovat přímo zástupci Evropské komise a úřadů spravujících
kooperační programy.

Stručná zpráva z Konference ke Strategii Euroregionu Neisse-Nisa-Nysa (J. Zámečník)
Uvítání účastníků:  
Frank Seibel, předseda předsednictva Meetingpoint Music Messiaen e.V.
Zemský rada Bernd Lange, prezident Euroregionu Neisse e.V.
Primátor Piotr Roman, předseda SGP Euroregion Nysa
Hejtman Martin Půta, předseda regionálního sdružení Euroregion Nisa

Cílem akce bylo prezentovat a diskutovat o "Strategických doporučeních pro území Euroregionu Neisse-Nisa-Nysa pro
období 2014-2020”. V průběhu akce byly prezentovány návrhy konkrétních opatření k dosažení cílů v oblasti dopravy,
ekonomiky a cestovního ruchu, životního prostředí a energie, řízení rizik, jakož i kultury a vzdělání.

V dopoledních hodinách proběhla prezentace rozvojových strategií, byly představeny priority pro rozvoj Trojzemí a
strategická doporučení pro přeshraniční programy. Výkonný ředitel Euroregionu Neisse e.V. Gerhard Watterott zdůraznil
význam strategie pro tematické zaměření na evropskou spolupráci. Následovaly presentace týkající se cestovního ruchu a
dopravy, dobrý příklad pro přeshraniční spolupráci existuje ve formě přeshraničních EURO Ticket NISA jízdenek. 

Místo a důvod cesty: Polsko, Jakuszyce - Jednání zástupců objednatelů dopravní obslužnosti na české a polské straně o
zajištění provozování přeshraniční drážní dopravy od prosince 2015 s dopravci.

• Účastníci: polská strana:
• Cezary Przybylski, maršálek Dolnoslezského vojvodství 
• Wojciech Zdanowski, ředitel odboru infrastruktury, Úřad maršálka Dolnoslezského vojvodství  
• Agnieszka Zakęś, zástupkyně vedoucího odboru infrastruktury, Úřad maršálka Dolnoslezského vojvodství  
• Marcin Krajewski, vedoucí oddělení organizace a propagace dopravy, Úřad maršálka Dolnoslezského vojvodství  
• Tomasz Maciejewski, vedoucí odboru železniční dopravy, Dolnoslezské silnice a železnice
• Paweł Rumniak, zástupce, ředitel finančních i organizačních záležitostí, Dolnoslezské železnice S.A.
• Jerzy Zając, ředitel technických záležitostí a záležitostí údržby, Dolnoslezské železnice S.A.
• Łukasz Zgółka, vedoucí odboru, Dolnoslezské železnice S.A.
• Andrzej Cichowicz, spesialista na orgranizaci přepravy, Dolnoslezské železnice S.A.
• tlumočník

• Účastníci: česká strana:
• Martin Půta, hejtman 
• Luďka Hnulíková, ředitelka odboru přepravy, České dráhy a.s.
• Ludvík Urban, předseda představenstva, České dráhy a.s.
• Stanislava Jakešová, jednatelka KORID LK, spol. s r.o.
• Pavel Jaško, KORID LK, spol. s r.o.
• Pavel Blažek, KORID LK, spol. s r.o.
• Monika Šulcová, odbor dopravy, Krajský úřad Libereckého kraje
• + další dva zástupci ČD. a.s.

Projednávaná témata a výsledné ujednání:
• rekapitulace stavu jednání ohledně dodatku ke smlouvě o vzájemné spolupráci při poskytování a organizaci veřejné
železniční dopravy v oblasti přeshraničního železničního úseku Szklarska Poreba Górna- Kořenov
Souhlasnou, úředně přeloženou verzi dodatku předala polská strana české.
• diskuse o železniční spolupráci dopravců (z polské a české strany) k provádění ustanovení této dohody v jízdním řádu
2015/2016
Polská strana oznámila změnu ve smluvním uspořádání, kdy od prosince 2015 bude DW uzavírat smlouvu o závazku
veřejné služby se společností Koleje Dolnoslaszké, a.s. Zástupci této společnosti byli přítomni a od zástupců ČD, a.s. si
převzali návrh jízdních řádů, návrh smluvního ujednání technický popis vozidla.
• harmonogram organizačních aktivit a železničních dopravců v souvislosti s vytvořením jízdního řádu 2015/2016 s
ohledem na přeshraniční spoje Liberec – Harrachov – Szklarska Poręba Górna:
1. do 18.2. projedná představenstvo ČD, a.s. záměr a podmínky rozšíření dopravy do Polska, jednání se zúčastní hejtman
LK Martin Půta;
2. 24.2. zastupitelstvo LK schválí dodatek ke smlouvě o spolupráci;
3. 1.3. v Liberci bude podepsán dodatek ke smlouvě o spolupráci, do této doby provedou ČD, a.s. potřebné náležitosti vůči
RR ROP NUTC II severovýchod;
4. 28.2. KD, a.s. vrátí předané smlouvy s připomínkami ČD, a.s., současně bude na základě požadavku LK podán návrh
na užití drážní dopravní cesty;
5. 6.3. v Harrachově proběhne jednání jehož předmětem bude ukončení projednávání smlouvy mezi KD a CD, začátek
jednání bude v 10 hodin;
6. 15.3. bude uzavřena diskuse o CDV.



přínos ZPC Prezentace provedli: 
Hlavní body zemských okresů Görlitz a Bautzen pro strategii euroregionu Neisse-Nisa-Nysa: Sandy Marschke, Okresní
úřad Görlitz, Odbor rozvoje okresu
Strategie rozvoje pro česko-polskou část ERN 2014-2020: Dr. Mirosław Zdulski, SGP Euroregion Nysa
Strategická doporučení euroregionu Neisse-Nisa-Nysa 2014-2020: Magdalena Dziuk, Euroregion Neisse e.V.
Dr. Pavel Branda, Euroregion Nisa, regionální sdružení
Image a přijetí euroregionu u měst a obcí v německé části euroregionu Neisse-Nisa-Nysa: Sebastian Benad, Hochschule
Zittau – Görlitz
Cestovní ruch a doprava – nové přístupy, cíle, těžiště: Dirk Benofsky, ZVON

V odpolední podiové diskusi vystoupili se svým příspěvkem – pan Martin Půta, hejtman Libereckého kraje, pan Bernd
Lange, zemský rada okresu Görlitz a pan Piotr Roman, primátor města Boleslawiec. 

Diskusi s názvem "Evropská územní spolupráce v ERN v programovém období 2014-2020" moderoval Heinz Eggert,
jeden ze zakladatelů ERN a bývalý ministr vnitra Svobodného státu Sasko. 

Na pódiu dále diskutovali: 
Evropská komise Guus Muijzers, Desk Officer  
Správa kooperačního programu INTERREG Polsko - Sasko: Tomasz Kolodziejczak, Ministerstwo Infrastruktury i Rozwoju
Správa kooperačního programu Svobodný stát Sasko – Česká republka Alfons Weiß, Saské ministerstvo životního
prostředí a zemědělství  
Správa kooperačního programu Česko - Polsko: Jiří Horáček, Ministerstvo pro místní rozvoj ČR 

V mimořádně pozitivní atmosféře diskutovali účastníci akce (cca 150 osob) o nástrojích a přeshraničních programech pro
podporu přeshraničních projektů a aktivit. Diskutující podpořili existenci Fondu malých projektů pro dlší období 2014-2020. 
Akce podpořila vůli pokračovat a dále rozvíjet nástroje financování a byly vzneseny konkrétní návrhy na zjednodušení při
realizaci přehraničních projektů. 
Informace a vznesené podněty si zástupci ministerstev ČR, PL a Saska včetně zástupce Evropské komise odnesli s
příslibem zapracování do dokumentů přeshraničních programů pro období 2014-2020. 



V tomto období členové Rady ani Zastupitelstva do zahraničí služebně necestovali.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST
členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje

za období 1. - 31. 3. 2015


